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PROTOKÓŁ 0012.10.5.2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu  11 maja 2020 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-14.20 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyli Radni – Janusz 
Ogiegło oraz Stefan Woźniak – usprawiedliwieni.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 
2019 rok  - absolutorium, 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 
2019 rok  - absolutorium, 

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek w sprawie udzielenia 
absolutorium Prezydentowi Miasta głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0 
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
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Proponowany wniosek komisji: 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje o przedstawienie na następne posiedzenie Komisji  
w formie pisemnej informacji dotyczącej wyników kontroli wewnętrznych  
i zewnętrznych za 2019 rok.  
 
Wniosek został jednogłośnie przyjęty. 

 
Andrzej Matusiak 
 - Jaka pozostała kwota z utrzymania zimowego miasta i na co została 
przeznaczona? 
 
Dariusz Holesz 
 - W Budżecie Miasta zostało 800 tys. zł  
 
Andrzej Matusiak 
 - Z uwagi na ubiegłoroczny  strajk nauczycieli proszę o informację ile środków 
finansowych zostało  w budżecie miasta. Chodzi głównie o środki, które nie zostały 
wypłacone strajkującym.  
 
Dariusz Holesz 
 - Jest to trudne do wyliczenia.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Mam informację, że pozostało 1.5 mln. zł i chciałbym to zweryfikować.  
 
Dariusz Holesz 
 - 1.5 mln. zł pozostało w całości na wynagrodzenia. Co roku taka kwota pozostaje. 
 
Anna Hetman 
 - Co roku w całej oświacie pozostaje 2-2.5. mln. środków w całym mieście.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy strajk nauczycieli miał również wpływ na wypłacenie 13 pensji? 
 
Dariusz Holesz 
 - Na wszystko miał wpływ.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę mimo wszystko o przedstawienie na czerwcowe posiedzenie Komisji jaka 
to była kwota.  
 
Mirosław Kolb 
 - Proszę o informację dot. zmiany godzin oświetlenia ulic? Czy będzie tak cały czas 
czy tylko w czasie pandemii? 
 
Anna Hetman 
 - Chodzi głównie o oszczędności. O godzinie 21.00 będą się światła zapalały, a  
o 24.00 będą wyłączane. W okresie wiosenno-letnim będą takie godziny 
funkcjonowały.  
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Mirosław Kolb 
 - Jakie z tego tytułu będą oszczędności miesięcznie? 
 
Anna Hetman 
 - Ok. 25 tys. zł  
 
Mirosław Kolb 
 - Chciałbym zwrócić uwagę na wywóz odpadów. Często jest tak, że to co jest obok 
pojemnika np. na papier nie zostaje zabrane.  
 
Anna Hetman 
 - Każdy taki przypadek trzeba zgłaszać. Musimy kontrolować firmy. Wiele takich 
interwencji było, ale też nie o wszystkich wiemy.  
 
Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji ze Sprawozdaniem  
z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 r.  
 
Komisja przyjęła sprawozdanie głosami: za  - 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 5 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Monika Dulewicz     Andrzej Matusiak  
 
 
 
 
 
 
 


